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CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI TG. OCNA 
 
 

PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi, 21 august 2008,  cu ocazia desfasurarii sedintei ordinare a Consiliului 
local al orasului Tg. Ocna. 

Sedinta ordinara a Consiliului local al orasului Tg. Ocna a fost convocata in baza 
Dispozitiei Primarului nr. 518 din 07.08.2008 in conformitate cu prevederile art. 39, alin.3) si 8) 
din Legea nr. 215/2001 – a administratiei publice locale – Republicata. 

La sedinta sunt prezenti toti cei 17 consilieri. Participa  sefii de servicii si birouri din cadrul 
Aparatului de specialitate al Primarului si din cadrul Serviciilor subordinate Consiliului local al 
orasului Tg. Ocna. La sedinta participa si cativa cetateni ai orasului : dr. Petrescu Corneliu , dr. 
Petrescu Gabriela, dr.Ungureanu Dorina, care sunt interesati de aprobarea “ Proiectului de hotarare 
privind aprobarea listei spaţiilor medicale din proprietatea privată a unităţii administrativ- teritoriale 
oraş Tîrgu Ocna ce urmează să fie vândute potrivit Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului României 
nr.68/2008 si d-l Chiper Neculai, d-l Masala Vasile, d-na Tiba Geta, care doresc rezolvarea unor 
cereri personale. Mai participa d-na Mirela Romanet ziarist la ziarul Desteptarea. 

Conform Hotararii Consiliului local nr. 31 din 15. iulie. 2008 presedinte de sedinta este d-na 
consilier Barna Liliana, care constatand indeplinirea prevederile legale in ceea ce priveste 
organizarea si desfasurarea sedintelor consiliului local, declara sedinta deschisa.  

Presedintele de sedinta, d-na consilier Barna Liliana supune spre aprobarea Consiliului local 
procesul verbal intocmit la sedinta din data de 15.07.2008. Se aproba in unanimitate . 

In continuare se da citire ordinii de zi: 
1. Proiect de hotarare privind desemnarea domnului consilier Bruma Mircea Petre  ca 

preşedinte de şedinţă;     
Initiator:- Primarul orasului Tg. Ocna 

 
2. Proiect de hotarare  privind trecerea locuinţelor pentru tineri destinate închirierii  

(bl.F14 -str.Victoriei, nr.44-48 şi bl.F17- str.Cpt. Buşilă, nr.2) din proprietatea publică 
a unităţii  administrativ-teritoriale Tîrgu Ocna  în proprietatea publică a statului ; 

Initiator:- Primarul orasului Tg. Ocna 
 

3. Proiect de hotarare  privind aprobarea listei spaţiilor medicale din proprietatea privată 
a unităţii administrativ- teritoriale oraş Tîrgu Ocna ce urmează să fie vândute potrivit 
Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului României nr.68/2008 

 Initiator:- Primarul orasului Tg. Ocna 
 

4. Proiect de hotarare  privind rectificarea bugetului local  
Initiator:- Primarul orasului Tg. Ocna 

 
5. Proiect de hotarare privind modificarea Hotãrârii Consiliului Local nr. 18 din 

10.04.2008 privind aprobarea participarii orasului Tg. Ocna in calitate de membru 
fondator la infiintarea “ Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bacau-A.D.I.B.” 

Initiator:- Primarul orasului Tg. Ocna 
 
 

6. Proiect de hotarare  privind aprobarea eşalonării la plată a taxei pe clădiri aferentă 
spaţiilor închiriate din Piaţa Agroalimentară a oraşului Tîrgu Ocna şi a impozitului pe 
clădiri aparţinând S.C. Mercom S.A. Tîrgu Ocna 

Initiator:- Primarul orasului Tg. Ocna 
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7. Proiect de hotarare privind modificarea Anexei nr.1 a H.C.L. nr.7/15.02.2008 privind 

linia de finanţare pentru proiecte de investiţii 
Initiator:- Primarul orasului Tg. Ocna 

 
8. Proiect de hotarare  privind aprobarea finantarii cheltuielilor neeligibile aferente 

proiectului  
      “Dezvoltarea si modernizarea servicilor voluntare pentru situatii de urgenta”- finantat 
cu    
        fonduri Phare 2005 

Initiator:- Primarul orasului Tg. Ocna 
9. Diverse: - Prezentarea Raportului privind executia bugetara la 30 iunie 2008; 

        - Prezentarea Raportului de control intermediary pe anul 2007 al Camerei de     
           Conturi Bacau – Directia de control financiar ulterior. 

 
 Se supune spre aprobare Ordinea de zi propusa de executive. Se aproba in unanimitate. 
 D-na secretara Mihaela Luminita Roset propune schimbarea ordinii de zi , astfel ca 
punctual 3 sa devina punctul 1. Se supune la vot ordinea de zi cu modificarea propusa de 
secretarul orasului . Se voteaza in unanimitate. 
 

Punctul 1 al ordinii de zi  : “Proiect de hotarare  privind aprobarea listei spaţiilor 
medicale din proprietatea privată a unităţii administrativ- teritoriale oraş Tîrgu Ocna ce urmează 
să fie vândute potrivit Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului României nr.68/2008”.  Comisia 
pentru studii si prognoze economico-sociale acorda un aviz favorabil proiectului de hotarare. 
Comisia pentru urbanism si amenajarea teritoriului acoprda un aviz favorabil proiectului de 
hotarare. 

D-l consilier Bruma Mircea Petre propune ca executivul sa verifice daca exista cereri de 
retrocedare pentru zona unde se afla imobilul in discutie  si sa fie reglementate spatiile de 
folosinta comuna ale imobilului.  

D-l consilier Stefan Silochi mentioneaza ca si dansul a initiat un proiect de hotarare 
privind vanzarea acestor spatii dar O.U.G. de la vremea respectiva a fost declarata 
neconstitutionala  si vanzarea nu s-a mai putut face. Dansul propune ca sumele incasate in urma 
vanzarii spatiilor medicale sa fie depuse intr-un cont special ca ulterior sa fie folosite pentru 
amenajarea sectiei de boli cronice . 

D-na Primar Floarea Ivanof subliniaza faptul ca a initiat acest proiect de hotarare in urma 
solicitarilor venite din partea medicilor de familie care si-au exprimat in scris dorinta de a 
cumpara spatiile in care isi desfasoara activitatea. Intrucat acum exista si cadrul legal – O.U.G. 
nr. 68/2008 , medicii de familie vor fi convocati la discutii privind stabilirea spatiilor utile 
desfasurarii activitatii actului medical.   D-na Primar precizeaza ca in privinta folosirii sumelor 
incasate , executivul va veni cu propuneri in fata Consiliului local. Vanzarea acestor spatii se va 
face prin negociere directa ,pe baza Raportului de evaluare care va fi intocmit.  

D-na consilier Biri Daniela precizeaza ca in urma evaluarii se va calcula spatiul optim 
pentru fiecare cabinet in parte. De asemenea este necesar ce fiecare cabinet sa aiba intocmit 
Cadastrul. 

D-na Mihaela Luminita Roset-Secretarul orasului Tg. Ocna subliniaza faptul ca prin 
proiectul de hotarare supus dezbaterii Consiliului local se aproba lista spatiilor medicale ce 
urmeaza a fi vandute, urmand sa fie numita o Comisie pentru vanzarea acestor spatii care va fi 
formata din 2 reprezentanti numiti de Primarul orasului 2 reprezentanti din partea Consiliului 
local Tg. Ocna, 2 reprezentanti din partea Directiei finantelor publice, 2 reprezentanti din partea 
Directiei de sanatate publica si 2 reprezentanti din partea Colegiului medicilor, sa faca toate 
demersurile legale in privinta vanzarii.  
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Presedintele de sedinta – d-na consilier Barna Liliana supune spre aprobare : ” Proiectul 
de hotarare  privind aprobarea listei spaţiilor medicale din proprietatea privată a unităţii 
administrativ- teritoriale oraş Tîrgu Ocna ce urmează să fie vândute potrivit Ordonanţei de 
Urgenţă a Guvernului României nr.68/2008”.  Se voteaza in unaminitate. 

Punctul 2 al ordinii de zi :” Proiect de hotarare privind desemnarea domnului consilier 
Bruma Mircea Petre  ca preşedinte de şedinţă”.  

D-l consilier Bruma Mircea Petre sesiseaza executivul ca respectand hotararea Consiliului 
local ca fiecare consilier sa fie desemnat presedinte de sedinta in ordinea alfabetica d-na Biri 
Daniela Teodora este inaintea sa, conform alfabetului. Presedintele Comisiei juridice – d-na 
consilier Tudoreanu Maria mentioneaza ca proiectul de hotarare a primit un aviz favorabil cu 
propunere de respectare a ordinii alfabetice. Astfel pentru perioada 26 august-26 septembrie 
presedinte de sedinta va fi d-na Biri Daniela Teodora. 

Se supune la vot “ Proiectul de hotarare privind desemnarea doamnei consilier Biri 
Daniela Teodora ca preşedinte de şedinţă”. Se voteaza in unanimitate. 

Presedintele de sedinta – d-na consilier Barna Liliana da cuvantul d-lui Chiper Neculai – 
cetatean al orasului care doreste sa expuna membrilor Consiliului local problema sa. Dansul 
locuieste intr-un apartament in baza unui contract de inchiriere incheiat cu Primaria orasului Tg. 
Ocna, pe care ar dori sa-l cumpere beneficiind de aceleasi conditii de care au beneficiat si alti 
chiriasi care au cumparat aceste imobile (pret mai mic, plata in rate).  

D-l viceprimar Nutu Costache doreste sa stie daca la momentul aparitiei legislatiei care 
acorda chiriasilor dreptul de a cumpara apartamentele inchiriate de la stat d-l Chiper Mihai era si 
dansul chirias. D-l Chiper Neculai mentioneaza ca locuieste in acel apartament de peste 20 de ani 
, dar la momentul respectiv nu a avut posibilitatea sa-l cumpere. D-l viceprimar mentioneaza ca 
este necesar ca d-l Chiper sa se adreseze cerere scrisa Consiliului local, urmand ca aceasta sa fie 
analizata de conducerea institutiei si apoi formularea unui raspuns.  

Punctul 3 al ordinii de zi : “Proiect de hotarare  privind trecerea locuinţelor pentru tineri 
destinate închirierii  (bl.F14 -str.Victoriei, nr.44-48 şi bl.F17- str.Cpt. Buşilă, nr.2) din 
proprietatea publică a unităţii  administrativ-teritoriale Tîrgu Ocna  în proprietatea publică a 
statului”. Are cuvantul Presedintele Comisiei juridice – d-na consilier Tudoreanu Maria care 
acorda un aviz favorabil proiectului de hotarare.  Presedintele Comisiei de urbanism si 
amenajarea teritoriului – d-l consilier Rusu Mihai avizeaza favorabil proiectul de hotarare. 

D-l viceprimar Nutu Costache propune numirea unei comisii de ancheta care sa faca o 
evaluare a persoanelor care au incheiate contracte de inchiriere cu primaria pentru apartamentele 
construite din fonduri ANL si doar persoanele care efectiv locuiesc in aceste apartamente sa 
beneficieze de prevederile legale privind vanzarea. 

D-l consilier Grefu Ioan precizeaza ca lista persoanelor care au beneficiat de apartamente 
construite din fonduri ANL a fost aprobata de Consiliul local de la vremea respectiva, dar unii 
dintre chiriasi nu au respectat prevederile contractului (interdictia de subinchiriere, obligativitatea 
locuirii efective in apartament, etc) . In aceste conditii este necesar sa se numeasca o Comisie de 
evaluare. 

D-na  Mihaela Luminita Roset – secretarul orasului Tg. Ocna subliniaza ca proiectul de 
hotarare supus dezbaterii este un prim pas -  trecerea acestor locuinte din  proprietatea publică a 
unităţii  administrativ-teritoriale Tîrgu Ocna  în proprietatea publică a statului. Si dansa 
subliniaza necesitatea numirii unei comisii care sa evalueze situatia reala a chiriasilor.  

D-na consilier Biri Daniela este de parere ca aceasta comisie de ancheta trebuie sa fie 
organizata cat mai operativ, iar cei desemnati sa mearga pe teren, sa solicite completarea 
dosarelor, pentru ca cei care intradevar au dreptul sa si cumpere. Daca se constata ca o alta 
persoana decat cea nominalizata in Hotararea Consiliului local,  locuieste in apartament sa fie 
evacuata,  iar locuinta sa fie repartizata unei alte personae care indeplineste toate conditiile 
legale. 
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D-na secretara Mihaela Luminita Roset mentioneaza ca evacuarea acestor persone este o 
procedura mai dificila (trebuie apelat la Politie). D-na consilier Biri Daniela vine cu propunerea 
ca in aceste cazuri (a subinchiriat, a plecat in strainatate) contractul de inchiriere sa nu mai fie 
reinnoit iar persoana respectiva sa nu mai poata beneficia de locuinta construita din fonduri ANL. 

D-l viceprimar Nutu Costache mentioneaza faptul ca daca aceste persoane au beneficiat 
de locuinta construita din fonduri ANL in baza unei hotarari a Consiliului local , tot Consiliul 
local are dreptul sa-i retraga acest drept. 

D-na Primar mentioneaza faptul ca rezultatul anchetei va fi prezentat membrilor 
Consiliului local si impreuna se va lua o hotarare.  

Presedintele de sedinta supune spre aprobare : “Proiectul de hotarare  privind trecerea 
locuinţelor pentru tineri destinate închirierii  (bl.F14 -str.Victoriei, nr.44-48 şi bl.F17- str.Cpt. 
Buşilă, nr.2) din proprietatea publică a unităţii  administrativ-teritoriale Tîrgu Ocna  în 
proprietatea publică a statului”. Se voteaza in unanimitate. 

Presedintele de sedinta da cuvantul d-nei Cioaca Monica , cetatean al orasului care 
doreste sa sesizeze Consiliul local cu urmatoarea problema personala. D-na Cioaca Monica 
locuieste intr-un apartament inchiriat de la Primarie si doreste sa-l cumpere la un pret diminuat si 
in rate.  

D-na primar mentioneaza ca se va face o evaluare a acestor apartamente iar chiriasii vor fi 
invitati la negocieri. 

D-l Masala Vasile- cetatean al orasului expune aceeasi problema Consiliului local. Si 
dansul doreste sa cumpere apartamentul in care locuieste in prezent in baza unui contract de 
inchiriere cu Primaria Tg. Ocna. Dumnealui mentioneaza ca are cunostiinta despre vanzarea unui 
astfel de apartament cu suma de 23 de milioane si doreste ca si el sa beneficieze de aceleasi 
conditii avantajoase. 

D-l consilier Cristia Vasile subliniaza faptul ca in oras exista cateva situatii de acest gen. 
Dansul precizeaza ca Legea nr. 85/1992 modificata si completata de Legea nr. 76/1994 prevede 
ca locuinţele construite din fondurile statului pot fi cumpărate de titularii contractelor de 
închiriere, cu plata integrală sau în rate, pretul fiind stabilit prin formule de calcul prevazute de 
lege. In aceste conditii un astfel de apartament poate avea un pret de cumparare de 30-35 mil de 
lei vechi. 

D-na secretara precizeaza ca ultimul apartament de acest gen vandut de Consiliul local 
este cel cumparat de d-na Raducea in anul 2005, la pretul de 170 mil lei vechi.Celelalte locuinte 
cumparate de primarie sunt cele scoase la vanzare de executorul judecatoresc- fostele case ale 
Edilitarului scoase la vanzare pentru plata datoriilor. Aceste locuinte au fost cumparate la pretul 
cel mai avantajos. 

D-na Primar subliniaza faptul ca aceste apartamente vor fi evaluate de un evaluator iar 
chiriasii vor fi invitati la negocieri.  

Presedintele de sedinta - d-na consilier Barna Liliana multumeste cetatenilor care au avut 
interventii in sedinta de consiliu si propune continuarea discutarii ordinii de zi . 

Punctul 4 al ordinii de zi : “Proiect de hotarare  privind rectificarea bugetului local “ . 
Are cuvantul presedintele Comisiei pentru studii si prognoze economico-sociale – d-na  

consilier Biri Daniela care precizeaza ca proiectul de hotarare a fost dezbatut de membrii 
comisiei punct cu punct atat la capitolul cheltuieli cat si in ceea ce privesc virarile de credite 
bugetare de la un capitol la altul. In urma analizei facute Comisia a acordat proiectului de 
hotarare un aviz favorabil. 
 D-l consilier Stefan Silochi precizeaza ca la sedinta de comisie a oferit consilierilor mai multe 
detalii in privinta achizitionarii autospecialei de stins incendii al carei pret prevazut initial in proiect 
nu permitea achizitionarea unei autospeciale performante si de aceea trebuie suplimentata suma. 
Dansul mai precizeaza ca este necesar sa se inceapa proiectarea Sectiei de spital pentru care exista 
Ordin al Ministrului sanatatii si pentru care sunt prevazuti bani in buget – 13 miliarde. 



 5

  D-l consilier Rusu Mihai solicita o expertiza tehnica pentru lucrarile de semaforizare, 
iluminatul ambiental si amenajarea fantanii arteziene. Dansul doreste sa stie care este hotararea 
consiliului local prin care au fost aprobate aceste investitii. D-l Rusu Mihai subliniaza pretul 
ridicat al lucrarii de amenajare a trotuarelor din oras , raportat la calitatea lucrarii ( 40 Euro/mp) 
in comparatie cu pretul trotuarelor din Parcul Magura (14 Euro/mp). 
 D-l Cristia Vasile precizeaza ca exista numeroase sesizari primite de la cetateni in 
legatura cu calitatea trotuarelor din oras . Dansul propune ca printr-o dispozitie a Primarului 
orasului Tg. Ocna sa se numeasca o Comisie de evaluare a acestor lucrari . 
 D-l consilier Stefan Silochi este nemultumit de faptul ca discutiile se poarta sub influenta 
politicului. Lucrarile realizate in timpul mandatului sau au respectat toate etapele prevazute de 
lege ( licitatie, caiet de sarcini, termen de executare a lucrarilor, garantie). Si dansul este de acord 
cu numirea unei Comisii din cadrul Consiliului local care sa evalueze calitatea lucrarilor. Dansul 
mai precizeaza ca, in ceea ce priveste Proiectul din Parcul Magura , acesta a fost aprobat in anul 
2002, iar in timpul de executie au mai intervenit unele modificari stabilite de specialisti in studiile 
topografice, hidrografice si geo. Au existat doua firme de consultanta europeana, una a terminat 
activitatea, una este si in present. Din linia de credit de 150 miliarde aprobate de Ministerul de 
finante au fost finantate 18 proiecte printre care si proiectul din parcul Magura. Creditul este 
rentabil pentru orasul nostru deoarece s-au folosit banii numai la investitii care au adus economii 
la buget (ex. Centrala termica de la Colegiul C Negri) sau la cofinantari de pana la 20 % la 
proiectele cu bani europeni. D-l Silochi precizeaza ca din linia de creditare 68 miliarde sunt 
neaccesate si daca actuala conducere crede ca acest credit nu este eficient sa nu mai foloseasca 
acesti bani; sa utilizeze alte surse atrase – Consiliu judetean, Guvern, etc . In ceea ce priveste 
montarea semafoarelor, acestea trebuie puse imediat in functiune deoarece in zona Colegiului C. 
Negri au avut loc 4 accidente grave, iar in zona Lukoil functioneaza 2 institutii de invatamant. Au 
existat si solicitari de montare a semafoarelor  din partea conducerii celor  doua scoli. D-l 
consilier Stefan Silochi mai precizeaza ca in privinta restrictionarii circulatiei pe strada Victoria , 
aceasta masura s-a luat in baza unei hotarari de Consiliu local tinandu-se cont si de faptul ca 
pentru atestarea orasului Tg. Ocna ca statiune de interes national trebuiau indeplinite anumite 
criterii printre care si existenta unei zone de promenada. In ceea ce privesc proiectele incepute in 
timpul mandatului sau, d-l consilier Stefan Silochi precizeaza ca acestea ar trebui continuate de 
catre actualul executiv si de catre actualul Consiliu local, chiar daca aceste costuri de executie au 
crescut. 
 D-l consilier Chelaru Petrisor precizeaza ca din creditul contractat de primarie pentru 
realizarea proiectelor, 8-10 miliarde reprezinta dobanzi si comisioane. La aceste cheltuieli se vor 
adauga altele : intretinere, reparatii, salarii. La o astfel de suma incarcata valoric orasul nu poate 
sa aiba un castig. Dansul mai precizeaza ca , costruirea a doua poduri peste raul Trotus si  peste 
raul Slanic in zona Parcului Magura nu este justificata, iar aceste cheltuieli nu vor mai fi 
recuperate. 
 Are cuvantul d-na Primar Floarea Ivanof care prezinta Consiliului local  2 adrese trimise 
catre Primarie de s.c. Mailat , prin care societatea recunoaste printre altele existenta unor 
defectiuni tehnice la cele doua semafoare amplasate in oras ( cel de la Lukoil – daramarea 
stalpului in urma trecerii unui transport agabaritic si cel de la Colegiul C. Negri – spargerea unei 
lampe). De asemenea in cele doua adrese era prezentata si situatia actelor de plata. 
 D-l Viceprimar Nutu Costache precizeaza ca amplasarea acestor semafoare nu se justifica: 
In fata Colegiului C. Negri exista o trecere de pietoni iar in zona Lukoil exista un temei tehnic si 
anume existenta unei pante. Dansul precizeaza ca a discutat si cu comandantul Politiei orasului 
Tg. Ocna care i-a confirmat faptul ca nu a fost consultat in privinta amplasarii celor doua puncte 
de semaforizare. Desfiintarea interzicerii de acces pe Str. Victoriei a avut drept scop fluidizarea 
traficului si intentia de a se stabili in zonã,  un sens unic de mers.  
 D-na Primar prezinta o adresa venita din partea Ministerului dezvoltarii publice si 
locuintelor – Directia programe Phare – care insoteste Raportul Comisiei europene cu 
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recomandari de implementare a proiectului . Daca la inceput costurile eligibile acopereau 
realizarea anumitor obiective, pe parcurs ele au devenit neeligibile si in consecinta au trebuit sa 
fie suportate de la bugetul local (furnizare curent electric, furnizare gaz metan pentru incalzirea 
piscinei si a incaperilor, furnizarea apei potabile, canalizarea, furnizarea apei sarate, dotari cu 
echipamente, mobilier , vegetatie, etc). 
 Presedintele de sedinta, dna consilier Barna Liliana supune spre aprobare: “Proiectul de 
hotarare  privind rectificarea bugetului local “. Se voteaza in unanimitate. 

Punctul 5 din ordinea de zi: “Proiect de hotarare privind modificarea Hotãrârii 
Consiliului Local nr. 18 din 10.04.2008 privind aprobarea participarii orasului Tg. Ocna  

in calitate de membru fondator la infiintarea “ Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bacau-
A.D.I.B.” Are cuvantul Presedintele Comisiei juridice , d-na consilier Tudoreanu Maria care 
precizeaza ca membrii comisiei au acordat un aviz favorabil proiectului de hotarare. 

Se supune spre aprobare :” Proiectul de hotarare privind modificarea Hotãrârii  
Consiliului Local nr. 18 din 10.04.2008 privind aprobarea participarii orasului Tg. Ocna in 
calitate de membru fondator la infiintarea “ Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bacau-
A.D.I.B.” 

Se aproba cu unanimitate de voturi. 
Punctul 6 al ordinii de zi: ” Proiect de hotarare  privind aprobarea eşalonării la plată a 

taxei pe clădiri aferentă spaţiilor închiriate din Piaţa Agroalimentară a oraşului Tîrgu Ocna şi a 
impozitului pe clădiri aparţinând S.C. Mercom S.A. Tîrgu Ocna”. Are cuvantul d-na consilier 
Biri Daniela – presedintele Comisiei pentru studii si prognoze economico-sociale care precizeaza 
ca membrii comisiei au votat astfel:4 voturi impotriva (d-na consilier Biri Daniela si d-nii 
consilieri Chelaru Petrisor, Mazilu Valentin si Cristia Vasile) si 1 vot pentru ( D-l consilier Stefan 
Silochi) . D-na consilier Biri Daniela mentioneaza ca in contractele de inchiriere nu exista clauza 
contractuala privind obligativitatea platii impozitului pe cladiri, desi au existat acte aditionale 
care puteau sa reglementeze acest lucru.  

D-l consilier Mazilu Valentin precizeaza ca a analizat aceasta problema si fata de 
hotararea pe care a luat-o in comisie(aceea de a nu fi de acord cu esalonarea) este de acord cu 
esalonarea la plata deoarece incasarea acestor debite ar aduce bani la bugetul local. 

Presedintele de sedinta da cuvantul d-lui Munteanu Ioan – Presedintele Asociatiei 
oamenilor de afaceri - Tg. Ocna. Dansul precizeaza ca a discutat cu administratorii societatilor 
care au spatii inchiriate in Piata Agroalimentara Tg. Ocna , care sunt nemultumiti de faptul ca vor 
trebui sa plateasca taxa pe cladiri retroactiv din luna iulie 2005. Dansul precizeaza ca acestia nu 
aveau prevazut in contractul de inchiriere o astfel de obligatie , iar in urma intocmirii actelor 
aditionale nu li s-a adus la cunostiinta acesta obligatie de plata. Prevederile Codului fiscal erau 
cunoscute de conducerea Primariei si de catre personalul compartimentului taxe si impozite. 
Acestia aveau obligatia sa aduca la cunostiinta chiriasilor faptul ca plata impozitului pe cladiri 
cade in sarcina lor. Daca agentii economici vor fi obligati sa plateasca se vor adresa instantei de 
judecata si sigur vor avea castig de cauza. 

D-l consilier David Marcel precizeaza ca a existat o greseala a executivului si cei 
responsabili trebuie sa plateasca. 

D-na consilier Biri Daniela precizeaza : Curtea de conturi a nominalizat persoanele 
responsabile. Cade in sarcina executivului ca pe cale amiabila sa convinga administratorii 
societatilor in cauza sa plateasca aceasta taxa retroactiv, dar in nici un caz nu este de acord cu 
plata penalitatilor. 

D-l Viceprimar Nutu Costache mentioneaza faptul ca cel care se foloseste de imobil 
trebuie sa plateasca chirie . Dansul este de parere ca daca persoanele juridice in discutie au fost 
buni platnici si si-au achitat toate obligatiile de plata , sa beneficieze de esalonare, dar sa fie 
scutiti de plata penalitatilor.  

Pentru clarificarea situatiei d-na Primar da citire situatiei restatierilor la data de 
31.07.2008.  
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D-na Primar precizeaza ca prin initierea acestui proiect de hotarare s-a urmarit in principal 
recuperarea debitelor restante din chirii , daca nu se va trece la executate silita.  
 D-na consilier Biri Daniela precizeaza ca in incercarea de a recupera debitele si a aduce 
venituri la bugetul local sa nu reusim sa recuperam aceste sume deoarece exista posibilitatea ca 
agentii economici in cauza sa se adreseze instantei de judecata.  
 Presedintele de sedinta – d-na consilier Barna Liliana supune spre abrobare : “Proiectul 
de hotarare  privind aprobarea eşalonării la plată a taxei pe clădiri aferentă spaţiilor închiriate 
din Piaţa Agroalimentară a oraşului Tîrgu Ocna şi a impozitului pe clădiri aparţinând S.C. 
Mercom S.A. Tîrgu Ocna”, in varianta propusa de executiv. In urma voturilor exprimate : 12 
voturi pentru, 3 voturi impotriva (d-na consilier Biri Daniela, d-l consilier Chelaru Petrisor si d-l 
consilier Cristia Vasile) si 2 abtineri ( d-l consilier Rusu Mihai si d-na consilier Dumitrascu 
Eugenia), Proiectul de hotarare a fost aprobat , intrunind majoritatea impusa de lege. 

Punctul 7 al ordinii de zi : „ Proiect de hotarare privind modificarea Anexei nr.1 a 
H.C.L. nr.7/15.02.2008 privind linia de finanţare pentru proiecte de investiţii”. Presedintele 
Comisiei pentru studii si prognoze economico- sociale – d-na consilier Biri Daniela prezinta 
avizul favorabil al comisiei. 

Se supune spre aprobare : ” Proiectul de hotarare privind modificarea Anexei nr.1 a 
H.C.L. nr.7/15.02.2008 privind linia de finanţare pentru proiecte de investiţii”. Se voteaza in 
unanimitate. 

 Punctul 8 al ordinii de zi : „Proiect de hotarare  privind aprobarea finantarii cheltuielilor 
neeligibile aferente proiectului “Dezvoltarea si modernizarea servicilor voluntare pentru situatii 
de urgenta”- finantat cu  fonduri Phare 2005”. Presedintele Comisiei pentru studii si prognoze 
economico- sociale – d-na consilier Biri Daniela avizeaza favorabil proiectul de hotarare. 

Se supune spre aprobare : „Proiect de hotarare  privind aprobarea finantarii 
cheltuielilor neeligibile aferente proiectului “Dezvoltarea si modernizarea servicilor voluntare 
pentru situatii de urgenta”- finantat cu  fonduri Phare 2005”. Se voteaza in unanimitate. 
 DIVERSE: Are cuvantul d-na Primar – Floarea Ivanof care prezinta succint Raportul 
privind executia bugetara la 30 iunie 2008 si se refera in mod deosebit la Serviciul public de 
gospodarie comunala , serviciu care ar trebui sa fie autofinantat dar in realitate este finantat de la 
bugetul local in proportie destul de mare.  
           D-na Primar – Floarea Ivanof prezinta situatia contractelor incheiate de catre 
Serviciul public de gospodarie comunala, Sectiile Salubritate si Apa – canal. Din analiza acestei 
situatii reiese ca la persoanele juridice nr. contractelor de prestare a serviciului de la salubritate 
este mai mare decat cel al contractelor de furnizare a apei. D-na Primar propune 
Compartimentului inspectie comerciala din cadrul aparatului propriu sa efectueze un control la 
persoanele juridice care nu au incheiat contract de furnizare a apei pentru a se constata daca 
intrunesc conditiile igienico - sanitare impuse de lege. 
          D-na Primar  da citire unei solicitari venite din partea Bisericii “Bethleem” de 
a organiza un concert ecumenic in parcul din centrul orasului in perioada 30-31.08.2008. D-na 
Primar doreste ca domnii consilieri sa dea un acord de principiu asupra organizarii acestui 
concert in centrul orasului. Majoritatea membrilor consiliului local nu sunt de acord cu 
organizarea unui concert cu tema religioasa in centrul orasului. Dansii propun ca executivul sa ia 
o hotarare in acest sens.  
          Are cuvantul d-l consilier Mazilu Valentin prezinta membrilor Consiliului 
local situatia d-lui Huluta Simion, in varsta de 85 de ani , care locuieste in bl. D3, ap. 18 si care 
are nevoie de ingrijire si supraveghere. Vecinii d-lui Huluta au adresat un memoriu in acest sens 
executivului si doresc luarea unor masuri urgente . 

        D-l consilier Mazilu Valentin solicita o cale de acces de la blocurile “D” in  
strada 1 Mai pentru autoturisme. Sesizeaza ca actuala constructie a ocupat spatial verde si a redus 
locul de joaca pentru copii. 



 8

                     D-na Primar – Floarea Ivanof doreste sa multumeasca membrilor Consiliului 
local, salariatilor Primariei si agentilor economici care s-au implicat in organizarea manifestarii 
”Zilele orasului Tg. Ocna” si in mod deosebit d-nei consilier Tudoreanu Maria, d-nei consilier 
Dumitrascu Eugenia, d-lui consilier Rusu Mihai , d-lui consilier Antohe Cristian, societatii 
Alconep.  
 Nemaifiind alte puncte de discutat Presedintele de sedinta - d-na Barna Liliana declara 
lucrarile sedintei inchise . 

 
 
 

PRESEDINTE DE SEDINTA 
Consilier BARNA LILIANA 

 
 
 
 
      CONTRASEMNEAZA 
   Secretarul orasului Tg. Ocna 
                                                                                           Cons. juridic Mihaela Luminita ROSET 
 


